



عمادة شؤون الطلبة

نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

التاريخ: 16/11/2023

Club Name: Club of Technology	اسم النادي: النادي التكنولوجي
A brief Overview of the club: The Technology Club typically serves as a platform for students interested in various aspects of technology to meet, collaborate, and explore their shared interests. It provides a collaborative and innovative space for students passionate about technology, fostering skill development, knowledge sharing, and networking within the tech community.	نبذة مختصرة عن النادي: يعمل نادي التكنولوجيا كمنصة للطلاب المهتمين بمختلف جوانب التكنولوجيا للالتقاء والتعاون واستكشاف اهتماماتهم المشتركة. فهو يوفر مساحة تعاونية ومبتكرة للطلاب المتحمسين للتكنولوجيا، وتعزيز تنمية المهارات، وتبادل المعرفة، والتواصل داخل مجتمع التكنولوجيا.
Club Goals: 1. Skill Development: Offer workshops, tutorials, and hands-on sessions to enhance technical skills in areas such as programming, web development, cybersecurity, artificial intelligence, and more. 2. Networking Opportunities: Organize events, meet-ups, and guest lectures featuring industry professionals, creating networking opportunities for students to connect with like-minded individuals and potential mentors. 3. Knowledge Sharing: Facilitate discussions, presentations, and knowledge-sharing sessions to keep students updated on the latest trends and advancements in technology.	أهداف النادي (3-5): 1. تنمية المهارات: تقديم ورش عمل وبرامج تعليمية وجلسات عملية لتعزيز المهارات التقنية في مجالات مثل البرمجة وتطوير الويب والأمن السيبراني والذكاء الاصطناعي وغيرها. 2. فرص التواصل: تنظيم أحداث ولقاءات تضم متخصصين في هذا المجال، مما يخلق فرص للطلاب للتواصل مع الأفراد أصحاب الاختصاص والخبرة في المجال التكنولوجي. 3. مشاركة المعرفة: تنظيم المناقشات والعروض التقديمية وجلسات تبادل المعرفة لإبقاء الطلاب على اطلاع بأحدث الاتجاهات والتطورات في مجال التكنولوجيا.

<p>Main tasks of the club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Organizing and conducting workshops and training sessions to enhance students' technical skills in programming languages, software development tools, or other relevant areas. 2. Arranging regular talks and knowledge-sharing sessions where members can learn about the latest advancements, industry trends, and emerging technologies. 3. Encouraging and supporting students in initiating and collaborating on technology projects. 4. Advertising to students about local, regional, global competitions and encouraging them to participate. 	<p>المهام الرئيسية للنادي (3-5):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. تنظيم وإجراء ورش العمل والدورات التدريبية لتعزيز المهارات الفنية للطلاب في لغات البرمجة أو أدوات تطوير البرمجيات أو غيرها من المجالات ذات الصلة. 2. ترتيب محاضرات وجلسات لتبادل المعرفة حيث يمكن للأعضاء التعرف على أحدث التطورات واتجاهات الصناعة والتقنيات الناشئة. 3. تشجيع ودعم الطلاب للبدء والتعاون في مشاريع التكنولوجيا. 4. الإعلان للطلاب عن المسابقات المحلية والإقليمية والعالمية وتشجيعهم على المشاركة فيها.
<p>Suggested Activities related to the nature of the club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Organizing Workshops and Training Sessions. 2. Organizing Tech Talks and Knowledge Sharing. 3. Organizing competitions and site visits to tech-related companies. 	<p>أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5):</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. تنظيم ورش العمل والدورات التدريبية. 2. تنظيم المحادثات التقنية وتبادل المعرفة. 3. تنظيم المسابقات والزيارات الميدانية للشركات ذات الصلة بالتكنولوجيا.
<p>Comments or notes:</p>	<p>أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)</p>
<p>Faculty member</p> <p>Al Ain: Name and signature: Dr. Issam Al-Azzoni <i>Issam Al-Azzoni</i></p> <p>Abu Dhabi: Name and signature: Dr. Mahmoud Khasawneh <i>mak</i></p>	<p>عضو هيئة التدريس (ممثل النادي)</p> <p>مقر العين: الاسم والتوقيع: د. عصام العزوني <i>Issam Al-Azzoni</i></p> <p>مقر أبوظبي: الاسم والتوقيع: د. محمود خصاصنة <i>mak</i></p>
<p>Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain: Noura Al Dhaheri Name and signature: Noura Abu Dhabi: layla Name and signature: Layla <i>Layla Alkatheeri</i></p>	<p>الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين: نورة الظاهري الاسم والتوقيع: مقر أبوظبي: ليلى الاسم والتوقيع: ليلى الكثيري <i>Layla Alkatheeri</i></p>